




BRESTOV OBZORNrnK 

Osebni dohodki so vedno vroCiJ 
ODMEVI IZ JAYNE RAZPRAVE 1. Pri predlogu st. I. se uvede 

Delavski svet delovne organizacije je na svoji seji 27. marca dal 
v javno razpravo osnutek sprememb in dopolnitev samoupravnega 
sporazuma o skupnih osnovah in merilih za pridobivanje in razpore· 
janje dohodka. 

Javno razpravo je s strokovnega vidika analizirala komisija zadol
zena za pripravo in obdelavo gradiva ter pripravila razmerom.; obsez· 
no za vse temeljne organizacije oziroma za delavski svet 
delovne organizacije in za druZbenopoliticne organizacije v BRESTU. 

RAZGIBANE RAZPRA VE 

Po mnenju komisije je bila jav· 
na razprava dobro organizirana. 
V njej so imeli momost sodelo
vati delavci v vseh temeljnih or
ganizacijah in v delovni skupno
sti. Vsa najvamejsa vprasanja so 
bila podrobno razclenjena. Ko
misija je tudi ugotovila, da je 
obravnava - kot vedno, kadar 
gre za osebne dohodke - sproZi
la nekak§no vznemirjenje, ceprav 
je bilo v uvodu posebej poudar
jeno, kako gre sele za prvo fazo 
pri pripravi sprememb, in tudi 
na dejstvo, da se vse glavne od· 
loeitve sprejemajo z referendu· 
mom. 2:al so v nekaterih temelj
nih organizacijah posamezniki 
hote ali nehote(?) izrabill najsir
so razpravo za nestrpen na& iz. 
raianja svojih staliSc. 

Ker je bila vsebina z razlogi in 
cilji sprememb opisana v clanku 
pred mesecem dni in ker so nam 
znani iz osrednjega dela javne 
razprave ter iz gradiv zanjo, jih 
zdaj ne bi ponavljall. 

Potrebno pa je zapisati nekaj 
glavnih dejstev o odzivih iz javne 
razprave, o ugotovitvah komisije 
ob analizi stalisc iz te razprave in 
o prihodnjem postopku. 

RAZLicNI ODMEVI 

Kljub temu, da so bill spremi
njevalni predlogi v vseh glavnih 
nacelih vgrajeni v druibeno opre
deljene okvire (najniZji osebni 
dohodki, razmerje, odnosi med 
temeljnimi organizacljami itd.) 
in da so bill enako obrazlozeni 
cllji predlogov, je bil odziv nanje 
razlicen, o posameznih vprasa· 
njih celo nasprotujoe. 

ljene, druge spet nimajo stvamih 
osnov. 

Ocenjeno je, da so k temu pri
pomogli naslednji vzroki: 

- nekaksna naklonjenost do 
uravnilovke, ne glede na posledi
ce· 

:..._ upadanje Zivljenjskega stan
darda in razmeroma nizki oseb
ni dohodki; 

- teiavnost gospodarskega po
lozaja; 

- slabo poznavanje zapleteno
sti in povezanosti vprasanj ter 
poenostavljanje resitev; 

- togost sistema VZD in nag· 
njenost k tehnokratskemu rese
vanju vprasanj s podroeja nagra
jevanja; 

- posamezna nesorazmerja, ki 
se zacenjajo ze na podroeju opi· 
sov del oziroma nalog; 

- pretirano osebno gledanje 
nekaterih posameznikov; 

- upravleeno in neupravieeno 
negodovanje oziroma nezaupanje 
do posameznih odgovornih, vo
dilnih ali drugih strokovnih de
lavcev; 

- pomanjkanje meril za mer
jenje individualnega rezijsko
strokovnega dela. 

USKLAJEVANJE STALisc 
Glede na opisano stanje je po

lozaj dokaj zapleten. Toda komi· 
sija sodi, da je v casu do dokone
nega oblikovanja predloga po
trebno opraviti dodatna prizade
vanja za uskladitev razlienih po
gledov. V nasprotnem primeru se 
bodo nere5ena vpra5anja, zaradi 
katerih je bila imenovana in za. 
radi katerih so bili oblikovani 
prvotni predlogi, le se poglablja
Ia. 

Zato je ob skrbnem tehtanju 
pripomb oziroma stalisc iz vseh 
temeljnih organizacij in iz delov
ne skupnosti ter ob soocanju z 
objektivno pogojenimi dejstvi 
kadrovskega in poslovnega zna
eaja, pa seveda v okviru predpi· 
sov in druZbeno opredeljenih sta· 
lise, izoblikovala popravljene 
predloge. 

Ti predlogi predstavljajo torej 
razmeroma usklajeno stalisce 
komisije, kolikor ga je lahko izo· 
blikovala ob m1jrazlicnejsih inte
resih in so zato dani skupaj s po
roeilom 0 izidu javne razprave 
v presojo pristojnim organom 
ter druibenopolitienim organiza
cijam in prek njih kolektivu kot 
celotL 

BISTVO POPRAVKOV 

nova lestvica KED eno
stavnega dela) od KED 1,00 do 
KED 4,17. Razmerje iz prejsnje 
tocke se doseze Ie v primeru, 
so dosezeni naertovani rezultatl 
oziroma najmanj re
zultati v dogovorjeni primerjavJ 
v panogi (posebni kazalniki). 

ce rezultati niso dosefeni, se 
za vsa vodilna dela (javni razpis) 
izplacujejo osebni dohodki v od· 
visnosti od doseganja rezultatov. 
Gre torej za posebno (de)stimu· 
lacijo vodllnega dela (vse do raz
merja 1 : 3,75), kar je vezano na 
gospodarske rezultate, ugotovlje· 
nos posrednimi normativi za pro
duktivnost, ekonomicnost, renta
bilnost in za delez izvoza v celot
nem prihodku. 

2. Predlog st. II. (nagrajevanje 
vodij oddelkov) se v celoti umak
ne in se vpra5anje resuje v okvi
ru veljavnega sistema - po te
meljnih organizacijah. 

3. Predlog st. III. naj se delno 
spremeni. Dopuseena naj bo upo
raba merila »rnotenje kadrovske 
funkcije in potrebe po zagotav
ljanju delovnega procesa« v okvi· 
ru mase sredstev za osebne do· 
hodke v posamezni temeljni or
ganizaciji, vendar z omejitvijo do 
3 odstotkov vseh toek KED (prej 
do 5 odstotkov). Posebej je treba 
poudaritl, da temeljna organiza· 
cija to merilo lahko uporabi -
ni pa to obvezno. Odloeitev o 
uporabi je po predlogu v pristoj
nosti delavskega sveta temeljne 
organizacije (oziroma delovne 
skupnosti). 

4. Predlog st. IV. ostane sko
raj nespremenjen. Poveea se le 
momost obsega uporabe kriteri
ja- motnje v kadrovski funkci
ji in potreba po zagotavljanju 
nemotenega delovnega procesa 
od 1 na 1,5 odstotka od mase 
vseh tock KED na ravni delovne 
organizacije. Obrazlozitev: Peree 
problem v posamezni temeljni 
organizaciji naj bo pretehtan in 
ce je potrebno, resen na ravni 
delovne organizacije. Za odloei· 
tev naj bo pristojen delavski svet 
delovne organizacije. 

5. Predlog st. V. je zaradi raz
pripomb, ki opozarjajo na 

velike spremembe v pogojih po· 
slovanja, oblikovan manj togo 
kot v gradivu za javno razpravo. 
Omogoca menjavo kazalnikov 
(morda tudi obveznih oziroma 
predpisanih) v metodologiji za 
doloeanje vrednosti toeke KED v 
temeljnih organizacijah. 
no daje novi predlog okvir in in· 
strukcijo za doloeitev metodolo
gije, za kar naj bo pristojen de
lavski svet delovne organizacije. 

Predlog st. VI. za vzpodbujanje 
inovacij je enak, kot je bil v 
prvem gradivu za javno razpravo. 

Predlog st. VII. za nagrajeva
nje minulega dela zajema poleg 
merila delovne dobe se dodatno 
merilo (faktor) poslovne uspes
nosti. Celotno oblikovanje mase 
sredstev za osebne dohodke na 

Ugotovimo Iahko, kako se v 
posameznih okoljih skllcujejo na 
nizke osebne dohodke, so pa pro
ti nekoliko veeji uravnilovki v 
spodnjem delu lestvice KED (ko
licina enostavnega dela) ter isto
easno za veejo uravnilovko v gor
njem delu. Drugod predlagajo 
kar ukinitev dolnjih (na primer 
pet) razredov. Vecina izrecno so
gla§a z razmerjem 1 : 4,5, a mno
gi izmed njih so proti uresnice
vanju takSnega razmerja skozi 
zneske osebnih dohodkov. Pred
lagajo najniZje osebne dohodke 
v znesku, ki ga ustvarjeni dohod· 
ki ne omogoeajo in druibeni do
govor (o masi sredstev za osebne 
dohodke) ne dopusea. 0 istih me· 
rilih sodijo nekateri, da so nepo
trebna, a drugi, da so bistveno 
premalo poudarjena in tako na
prej in tako naprej. Mnoge pri
pombe so premiSljene in uteme-

Bistvo popravkov predlogov je podlagi minulega dela temelji na 
v naslednjem: naslednjih izhodiScih: 

r I 
I 

Z organizirane javne razprave o osebnih dohodkih v TOZD POHisTVO 

.• .,,,..._._._ •• :· ! \' • . 

- v skladu z zakonom 0 razsir
jeni reprodukciji in minulem de
lu je opredeljeno, kaj so veeje in 
kaj manjse investlcije; 

- opredeljena je skupna skrb 
za razvoj in poslovno investicij
sko skladnost Bresta oziroma 
njegovih temeljnih organizacij; 

- delez osebnih dohodkov na 
podlagi minulega dela se obliku
je glede na delovno dobo delavca 
in glede na rast gospodarske 
uspesnosti poslovanja, kar se 
ugotavlja ob upostevanju gibanj 
akumulacije in dohodka. 

Vse druge podrobnosti predlo
gov je moe videti iz gradiva, ki 
je ponovno posredovano vsem 
temeljnim organizacijam in de· 
lovni skupnosti. 

* 
V porocilu je posebej poudar

jeno, da je treba v prihodnje do
grajevati sedanji sistem pred
vsem tudi z merili za ugotavlja
nje prispevkov posameznikov (ali 
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skupin) k skupnemu rezultatu. 
skodljivo je pomanjkanje meril 
zlasti za refijsko-strokovno ter 
vodilno delo. Zato je potrebno 
pospe5eno, a vendarle pogloblje
no delo na tern zapletenem po· 
droeju. Povrsne ali prenagljene 
odloeitve lahko vnesejo zmedo. 

teprav je izredno teZko uskla
jevatl razlienost interesov in po
gledov ob vprasanjih, ki zadevajo 
osebne dohodke, je komisija me
nita, da je v popravkih vendarle 
upostevala glavne smeri in vse
binsko tezo v razpravi izrafenih 
pripomb. Upa, da je zdaj ponu
jena sistematicna osnova za 
prihodnjo ureditev na podroc
ju osebnih dohodkov s ciljem, da 
bodo osebni dohodki vzvod za 
takSno delo in rezultate, ki ob 
normalnih pogojih ne bodo za
htevali mnoZiCnih ukrepov so
cialnega znaeaja ali celo drugih 
ukrepov, predvidenih za primere 
motenosti poslovanja. 

Z. Zabukovec 

Novi stiristranski skobelni stroj v POHisTVU 

NaSa naCrtovanja 
PRIPRA VE SREDNJEROcNEGA 
IN DOLGOROcNEGA NAcRTA 

Smo v predzadnjem letu u res
nicevanja sedanjega srednjeroc
nega naerta za obdobje 1981-
1985. To pa je tudi cas, ko rna
ramo v smislu zakona o siste· 
mu druZbenega planiranja in o 
druZbenem planu SR Slovenije 
izdelati nov srednjeroeni nacrt 
za obdobje 1986-90. 

Odlok o pripravi in sprejetju 
druzbenega plana sta ze sprejeli 
zvezna in republiska skupseina, 
na pretekli seji v aprilu pa tudi 
obcinska skupseina. s temi ad
loki so tudi Brest in vse temelj
ne organizacije ter delovna 
skupnost zavezani za pripravo 
svojih srednjerocnih planskih 
dokumentov. 

SR Slovenije zave
ZUJe z odlokom vse nosilce pla

da pri pripravi plan
skih aktov izhajajo iz dolgo
rocnega programa gospodarske 
stab ilizacije, nacrta uresniceva
nja dolgorocnega programa go
spodarske stabilizacije v SR 
Sloveniji ter dolgorocnih planov 
SR Slovenije in Jugoslavije. 

Delo pri pripravi planskih ak
tov bo mor alo potekati uskla
jeno in socasno, kar je obveza 
vseh nosilcev planiranja. Z odlo
kom pa so predvideni tudi roki 
za izdelavo osnutkov oziroma 
predlogov posameznih planskih 
aktov. Najprej pa moramo spre
jeti sklep o pripravi srednjeroc
nega plana in izdelati program 
dela za njegovo izdelavo. 

Prav tako pa moramo se v 
casovnem obdobju iz

delati tudi dolgorocni plan za 
obdobje do leta 1995 oziroma za 
nekater a podrocja do leta 2000. 
Tudi za dolgorocni nacrt so ze 
sprejeti odloki v republiski in 
obeinsk.i skupscini, ki zavezujejo 
vse nase temeljne organizacije 
za pripravo in sprejem dolgoroc-

nih nacrtov. Prakticno morajo 
biti vse dejavnosti pri pripravi, 
pa tudi sam sprejem koncani 
do konca letosnjega leta. 

Ena izmed posebnosti dolgo
rocnega nacrtovanja je v tern, 
da po zakonu o sistemu druZbe
nega planiranja in o druZbenem 
planu SR Slovenije ni natancno 
dolocen postopek za pripravo 
dolgorocnega nacrta, temvec se 
smiselno uporabljajo dolocila o 
postopku pri pripravi in spreje
manju srednjerocnega nacrta. 

Vse zapisano pa nam pove, da 
nas cakajo v prihodnjem obdob
ju zahtevna in obsezna dela na 
vseh :avneh in podrocjih nacr
tovanJa. 

M. Siraj 

OBVESTILO 

V okviru praznovanj praznika 
dela bo organizirala konferenca 
sindikata Bresta ze - tra
dicionalni pohod na Slivnico. Po
hod bo 1. maja. 

Koneni cllj pohoda je lovska 
koca na Slivnici, k jer bodo do
bill udelefenci tudi brezplacen 
topli obrok. 

Na svidenje na Slivnlci! 
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brestov 

obzornik . 

(lz stevilke 79- 30. april 1974) 

PLAN GOSPODARSKEGA RAZVOJA ZA LETO 1974 

Sedanji in predvideni polozaj gospodarskih gibanj vnasa izrazite poseb
nosti v plane nasega gospodarstva. Ob predvidevanjih normalne rasti fizic
ne proizvodnje za okrog 10% se predvideva porast porabljenih sredstev 
v izredni visini 38 %. Gospodarstvo predvideva prenos taka visokih vstop
nih stroskov na zvisanje cen svojim proizvodom v visini do najvec 20 %, 
preostanek podrazitev pa pritiska na predvideno akumulacijo. 

Prav ob tern dogajanju se kaze popoln anahronizem v sedanjem admini
strativnem dolocanju cen in je nujno potrebno, da se cimprej uveljavi med
republiski dogovor o oblikovanju cen, ki je bil sklenjen pred kratkim. V tre
nutnem polozaju glavna merila, ki stimulirajo napredek gospodarstva, kat 
so organiziranost, racionalnost, produktivnost, postajajo namrec manj ucin
kovita in s tern manj stimulativna za delovne kolektive. 

SAMOUPRAVA V NOVI ORGANIZIRANOSTI 

Organizacija upravljanja v sestavljeni organizaciji Slovenijales in zasto
panost nase delovne organizacije nam omogocata odlocanje o vseh zade
vah, za katere smo se dogovorili s samoupravnim sporazumom. Nasim de
legatom zelimo, da bi s svojim osebnim prizadevanjem in s stalnim stikom 
z delavcl v TOZD in organi upravljanja dosegli cilje, ki smo si jih postavili 
ob zdruzitvi v sestavljeno organizacijo zdruzenega dela Slovenijales. 

PRVI TRIJE MESECI- USPESNO 

Kljub narascanju cen za repromaterial in surovine se je proizvodnja na 
zaposlenega povecala, kar kaze na vecjo produktivnost dela in tudi na skrb 
slehernega delavca za doseganje postavljenlh planskih normativov. lsto
casno ugotavljamo povecanje osebnih dohodkov, kl ni le rezultat povecanih 
startnih osnov, temvec produktivnosti dela in skrbl vseh delavcev za prl
hodnji napredek Bresta. 

NOVO SKLADISCE GOTOVIH IZDELKOV 

Pred casom smo ze porocali o poteku gradnje centralnega skladisca. Na
povedali smo, da se bodo montazna dela zacela s 1. aprilom. Napoved se 
je uresnicila. lzvajalcem del so vremenske razmere dovoljevale nemoteno 
delo pri izkopu, opazitvi, betoniranju tockovnlh temeljev ter montazi no
silcev, veznih elementov in drugod. 

Postavljajo ze kritinske bazne lake, s katerimi objekt dobiva svoje koncne 
obrise. Pricakujemo, da bodo montaina kritinska dela koncana do 1. junija. 
Vzporedno s temi deli se bodo zacela notranja dela: kanalizacija, fasadni 
in notranji pregradni zidovi, temelji za dvizne mize in drugo. 

Po operativnem planu naj bi bila vsa dela na objektu in v neposredni 
okolici koncana do 1. septembra letos. Uporabo objekta predvidevamo v me
secu juliju, ce ne bi nastale tezave visje sile. 

MARKSISTICNI KRO.ZEK JE ZAZIVEL 

Dijaki dislociranega oddelka Tehniske srednje sole v Cerknici smo ob
cutili veliko pomanjkanje idejno-politicnega izobraievanja ze v osnovni, pa 
tudi v srednji soli. Zato smo se odlocili, da smo s pomocjo sekretariata 
osnovne organizacije zveze komunistov Skupnih dejavnosti Bresta in obcin
skega komiteja ZKS Cerknica organizlrali v nasem mladinskem aktivu 
marksisticni krozek. 

SKLEPI ZBORA KOMUNISTOV 

Osebnim dohodkom je treba posvetitl vso pozornost, da bi dosegli clm
bolj pravicna merila nagrajevanja, taka da bi bili delavci dejansko nagraje
vani po vlozenem delu. Solidarnost in vzajemnost po temeljnih organizaci
jah moramo dejansko realizirati v smislu dogovorjenih nacel samouprav
nega sporazuma. tisti ekonomski odnosi so osnova za taksne In podobne 
dogovore, ki morajo zaziveti v nasi vsakdanji praksi. 

LESARIADA VENDARLE BO! 

Po vrsti zapetljajev okrog organizacije letosnje lesariade, najvecje in ze 
tradicionalne sportne manifestaclje lesnih delavcev, ko je ze kazalo, da bo 
ta padla v vodo, se je le delno izblstrilo. 

Tik ob zakljucku redakcije smo izvedell, da so na sestanku predstavnikov 
nekaterlh delovnih organizacij na poslovnem zdruzenju LES sklenili, da bo 
lesariada septembra v sportnem parku na Kodeljevem v Ljubljani. 

Fil111i v tnaju 
3. 5. ob 20. uri - ameriSka komedija STEVARDESA IN GANG

STERJI. 
4. 5. ob 20. in 6. 5. ob 20. uri - ameriski zgodovinski spektakel 

SHOGUN- JAPONSKI VOJSKOVODJA 
5. 5. ob 20. in 6. 5. ob 16. uri - ameriski pustolovski film PSI 

VOJNE. 
7. 5. ob 20. uri - danski ljubezenski film ROJSTVO. 

10. 5. ob 20. in 13. 5. ob 20. uri - francoski akcijski film SOK. 
11. 5. ob 20. in 14. 5. ob 20. uri - anglesko-francoska ljubezenska 

drama UUBIMEC LADY CHATTERLEY. 
12. 5. ob 20. in 13. 5. ob 16. uri - hongkonski karate film GVE

RILCI. 
17. 5. ob 20. u ri - film se ni predviden. 
19. 5. ob 20. in 20. 5. ob 16. uri - italijanski akcijski film BOM

BARDER. 
20. 5. ob 20. in 21. 5. ob 20. uri - hongkonski akcijski film OR02:

JE PROTI UGRABITEUEM. 
24. 5. ob 20. uri- ameriska melodrama SEST TEDNOV. 
26. 5. ob 20. in 28. 5. ob 20. uri - ameriska kriminalka UMOR 

PROSTITUTKE. 
27. 5. ob 16. in 20. uri - ameriska srhljivka UUDJE MACKE. 
31. 5. ob 20. uri - ameriska kriminalka SUROVI UDARCI. 

BRESTOV OBZORNIK 

Kakor sejemo, tako bomo zeli (na vseh podrocjih) 

SlabSe od priCakovanj 
OB KONCU KOSARKARSKE 
SEZONE 

V marcu sta koneali s tekmo
vanjem ekipi elanic in clanov. 

Clanice so nastopale v II. zen
ski kosarkarski ligi, v kateri je 
sodelovalo osem ekip in je z ena
kim stevllom tock kot tretjeuv:r
sceni Slovan iz Ljubljane zasedla 
cetrto mesto. Po pr vem delu tek
movanja je bila ekipa na dru
gem mestu in je se imela moz
nost, da na koncu tudi zmaga in 
se uvrsti v I. zensko slovensko 
kosarkarsko ligo. 

Eden od glavnih vzrokov za 
slabse nadaljevanje v drugem 
delu tekmovanja je bila poskod
ba najboljse igralke Martine In
tihar, ki ni igrala na odlocilnih 
tekmah z ekipami, s katerimi 
smo se borili za 1. mesto. Poleg 
nje pa na nekaterih od teh te
kem zaradi bolezni oziroma nuj
ne zadrianosti niso igrale neka
tere druge boljse igralke. Vse to 
jc.: seveda vplivalo na igro ce
lotne ekipe, ki je tako izgubila 
vse odloeilne tekme v boju za 
1. mesto. 

Ne glede na to je uvrstitev 
na cetrto mesto vsekakor uspeh, 
saj je bila nasa ekipa v primer
javi z drugimi najrnlajsa in tudi 
povpreeno so bile nase igralke 
najmlajse. Poleg tega pa so bile 
igralke brez potrebnih izkusenj 
za tako tekmovanje, saj je bil to 
njihov prvi nastop v nekoliko 
zahtevnejsem tekmovanju. 

Ekipa clanov je nastopala v 
IV. obmocni kosarkarski ligi, v 
kateri je sodelovalo sedem mo
stev. Od dvanajstih tekem je 
nasa ekipa petkrat zmagala in 
sedemkrat izgubila in je na kon
cu zasedla peto mesto. Vseka-

BRESTOV OBZORNIK - glasilo de
lovne organizacije BREST Cerknica, 
n. sol.o. 

Glavni in odgovorni urednik Bozo 
LEVEC 
Ureja uredniskl odbor: Viii FRIM, Franc 
GORNIK, Viktor JERIO, Joze KLANOAR, 
Sreco KNAP, Bozo LEVEC, Drago MAZIJ, 
Danica MODIC, Janez OPEKA, Vanda SEGA, 
Marjan §IRAJ in Franc TRUDEN 
Foto: Joze §KRU 
Odbor za obve5eanje Je druzbeni organ 
upravljanja. Predsednica odbora: Vanda 
SEGA. 

Glasilo sodi med proizvodol iz 7. tocke 
prvega odstavka 36. elena zakona 0 ob
davcenju prolzvodov In storitev v prome· 
tu, za katere se ne placuje temeljnl da
vek od prometa prolzvodov (mnenje sekre· 
tariata za lnformiranJe izvrsnega sveta SR 
Slovenije it. 421-1/72 z doe 24. oktobra 
1974). 

Tiska zelezniska tiskarna v ljub
ljani. 

Naklada 2800 izvodov. 

kor taka u vrstitev ni poseben 
uspeh, saj bi ob nekoliko bolj 
zavzetem delu na treningih in na 
samih tekmah dosegli precej 
vee kot pa so. 

Ekipa pa je bila v primerjavi 
s tisto, ki je nastopala v I. slo
venski ligi, precej pomlajena, saj 
so nekateri starejsi igralci pre
nehali z aktivnim igranjem. To 
se je vsekakor poznalo pri igri, 
saj se vecina mlajsih igralcev 
ni mogla takoj v polni meri 
vkljueiti v ekipo. Uvrstitev bi 
bila vsekakor boljsa, ee bi bilo 

Strelske 
REGIJSKO LIGA 
TEKMOVANJE 

Obcinska strelska zveza Po
stojna je organizirala regijsko 
liga tekmovanje s serijsko zrac
no pusko za regijo Sezana Ilir
ska Bistrica, Postojna in Cerk
nica. To tekrnovanje pomeni tu
di zakljueek streljanja z zrac
nim orozjem ter prehod na ma
lokalibrsko orozje. 

Rezultati: 
Ekipno: 

1. BREST I. 
2. 4. JULIJ Ilir. Bistr. 
3. BREST Cerknica II. 

Posamezno: 

1 MAHNE Franc 
Cerknica 

2. KOVACIC Iz1dor 
Ilir. Bistr. 

3. RINK Primoz 
Ilir. Bistr. 

krogov 
1367 
1352 
1279 

krogov 

356 

350 

346 

RESNE PRIPRA VE STRELCEV 
ZA IGRE SOZD SLOVENIJALES 

Ni vee dalee do sportnih iger 
SOZD Slovenijales, ki bodo 16. 
junija v Izoli. Strelci in strelke 
Bresta se ze pripravljajo tako, 
da vadijo dvakrat tedensko, en 
dan pa je za tekmovanje, saj je 
stevilo kandidatov za nastop vee 
kot jih zahteva tekmovanje. Ta
ko bo sestevek desetih tekmo
vanj pokazal, kdo je najboljsi. 
v nacrtih imamo tudi dvoboje 
s sosednjimi lesarskimi kolektivi. 

DRZAVNO PRVENSTVO V ZE
NICI 
- GRENKI SPOMINI ZA SLO
VENSKE STRELCE 

V Zenici je bilo ddavno pr
venstvo v streljanju s serijsko 

nekoliko vee sportne srece, saj 
so tri tekme izgubili z najtcs
nejsim izidom. 

Lahko ugotovimo, da nc more
roo biti Y celoti zadovoljni s 
tern, kar sta ekipi clanic in cia
nov dosegli in da bomo morali 
zato v p1ihodnje veliko vee de
lati na tern, da b i dobili vee 
mlajsih igralk in igralcev. z vec
jo izbiro igralk oziroma igral
cev pa bo seveda mogoce do
seci tudi vecjo kvaliteto, kar se 
bo odraialo tudi v tckmovalnih 
uspehih. A. Pereic 

• novtce 
zracno pusko za pionirje in pio· 
nirke. Norme za nastop so od 
lanskega leta zelo zrasle. Pravico 
nastopa so imeli pionirji, ki so 
na republiSkem tekmovanju do
segli 168 krogov in pionirke 162 
krogov. Strelsko drufino BREST 
sta zastopali dve pionirki, Ines 
OTONICAR in Jasna KEBE. 
Otonicarjeva se je s 171 krogi 
uvrstila v sam vrh, med sloven
skimi predstavnicami pa jc bila 
druga. 

Na splosno pa smo sc sloven
ski strelci vracali iz Zenice z 
grenkimi spominic. Razporeda o 
tekmovanju Slovenci sploh ni
smo dobili vnaprej in smo ga 
iskali ze rned tekmovanjem. Pio
nirji iz Trzina so dosegli naj
boljsi rezultat (533 krogov, kar 
je za tri kroge bolje od rcpu
bliSkega rekorda), vendar so jih 
diskvalificirali in za prvake raz
glasili Paneevo s 527 krogi. Naj
veeji krivec za diskvalifikacijo 
pa je bil organizator, ki je bil 
dolzan sedem dni pred prven
stvom posredovati razpored. Pa 
se vrsto drugih ncvscenosti smo 
doziveli. 

F. Mahnc 


